

Date: November 2nd, 2025

التاريخ: 2 نوفمبر 2025

Circular No:28 / AY 2025-26
Subject: Flag Day Ceremony & Celebration Guidelines

Dear Parents and Guardians,

We are pleased to announce that the UAE Flag Day Ceremony will take place on Monday, November 3rd, 2025, at 11:00 a.m.

This important national occasion will bring together our students, parents, staff, and faculty to celebrate the spirit of unity, pride, and loyalty to the United Arab Emirates and its wise leadership.

Please take note of the following:

1. Kindergarten (Pre-KG to KG2):

The ceremony will take place in the Kindergarten area.

2. Grades 1 to 5:

The ceremony will be held in the School Gym.

3. Grades 6 to 12:

The ceremony will take place in front of the Main Reception area.

Parent Attendance:

Parents are warmly invited to attend all celebrations. Please access the school **through the Main Reception** for safety and proper organization. Parents entering the school for the Kindergarten and Elementary sections must present their school identification cards as proof to the security personnel.

To celebrate the spirit of this day, students are welcome to dress in UAE national attire or outfits in the colors of the UAE flag.

السادة أولياء الأمور الكرام،
يسرنا أن نعلن أن الاحتفال بيوم العلم الإماراتي سيُقام يوم الاثنين الموافق 3 نوفمبر 2025 في تمام الساعة 11:00 صباحاً.
ويُعد هذا الحدث الوطني مناسبة هامة تجمع بين طلبتنا وأولياء الأمور والهيئتين التعليمية والإدارية للاحتفاء بروح الوحدة والفخر والولاء لدولة الإمارات العربية المتحدة وقيادتها الرشيدة.

يرجى ملاحظة ما يلي:

1. مرحلة الروضة (من ما قبل الروضة إلى كجي 2) :

سيُقام الاحتفال في منطقة الروضة.

2. الصفوف من الأول إلى الخامس : سيُقام الاحتفال في الصالة الرياضية.

3. الصفوف من السادس إلى الثاني عشر:
سيُقام الاحتفال أمام المدخل الرئيسي للاستقبال.

حضور أولياء الأمور:

يُرجَّب بحضور أولياء الأمور لجميع الفعاليات، على أن يتم الدخول عبر المدخل الرئيسي للاستقبال حفاظاً على التنظيم والسلامة.

كما يُرجى من أولياء الأمور الذين سيدخلون لحضور احتفالات الروضة والمرحلة الابتدائية إبراز بطاقة هوية المدرسة لموظفي الأمن عند البوابة.

وإبراز روح هذا اليوم الوطني، يُشجع الطلبة على ارتداءزي الوطني الإماراتي أو الملابس التي تحملألوان علم دولة الإمارات.

Please note the following reminders regarding the respectful handling of the UAE flag:

- The flag should never touch the ground and must always be handled respectfully.
- Only the UAE flag should be raised, without flags from other nations.
- The flag should not be printed on food or disposable items.

نذكر الجميع بضرورة التعامل مع علم دولة الإمارات العربية المتحدة بكل احترام وتقدير، وذلك بالالتزام بما يلي:

- يجب ألا يلمس العلم الأرض وأن يُعامل دائمًا باحترام.
- يجب رفع علم دولة الإمارات فقط دون أعلام الدول الأخرى.
- يُمنع طباعة العلم على الأطعمة أو المواد القابلة للاستهلاك.

We look forward to seeing our community come together to celebrate **UAE Flag Day** with pride, respect, and enthusiasm.

Thank you for your cooperation and support in making this event a memorable occasion for our students and families.

Yours sincerely,

Dr. Antoinette Brown

Principal Director



نحن نتطلع لرؤية مجتمعنا المدرسي مجتمعاً ليحتفل بيوم العلم الإماراتي بكل فخر واحترام وحماس.

شكراً لتعاونكم ودعمكم المستمر في جعل هذا الحدث مناسبةً مميزةً تُخلّد في ذاكرة طلبتنا وأسرهم.

وتفضلو بقبول فائق الاحترام،
الدكتورة أنطوانيت براون

مدمرة المدرسة

